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ZÁPIS 
z řádné Volební konference Zlínského krajského svazu házené 

19.2.2020, Vsetín 
 
 
 
 

ÚČAST: - bylo pozváno 16 delegátů s hlasem rozhodujícím starších 18 let z 16 klubů 

  - přítomno 13 delegátů s hlasem rozhodujícím (81 %) – viz prezenční listina 
  - omluveni – TJ Handball Valašské Meziříčí, HC Junior Zlín 
  - neomluveni – Holiday Cup, z.s. 
  - přítomni 2 delegáti s hlasem poradním   
  - přítomní hosté - 3 z klubů ZKSH 
       - zástupce ČSH – J. Bělka 
 
 

PROGRAM:   1. Zahájení 

   2. Volba pracovního předsednictva 
  3. Schválení programu 
  4. Volba komisí 
  5. Zpráva mandátové komise 
  6. Schválení jednacího a volebního řádu 
  7. Zpráva o činnosti exekutivy ZKSH + schválení zprávy 
  8. Zpráva sportovně – technické komise 
  9. Zpráva komise mládeže 
10. Zpráva komise rozhodčích 
11. Zpráva disciplinární komise 
12. Kontrola usnesení Řádné konference ZKSH 2019 
13. Zpráva o hospodaření ZKSH v roce 2019 + schválení zprávy 
14. Návrh rozpočtu ZKSH na rok 2020 + schválení rozpočtu 
15. Diskuse 
  PŘESTÁVKA 
16. Představení kandidátů na předsedu ZKSH 
17. Představení kandidátů na člena exekutivy ZKSH 
18. Volba předsedy ZKSH 
19. Volba členů exekutivy ZKSH 
  PŘESTÁVKA 
20. Zpráva volební komise 
21. Volba zástupce ZKSH v Radě ČSH 
22. Zpráva návrhové komise, návrh usnesení 
23. Schválení usnesení 
24. Závěr konference 
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PRŮBĚH KONFERENCE ZKSH: 
 
 1) Konferenci zahájil, uvedl důvod svolání a účastníky přivítal pověřený člen exekutivy ZKSH, 
 místopředseda ZKSH J. Dořičák 
 
 2) J. Dořičák seznámil přítomné s návrhem přípravného výboru volební konference na složení  
 pracovního předsednictva - členové Jaroslav Dořičák, Petr Videcký, Tomáš Kučerka. 
 J. Dořičák navrhnul doplnění pracovního předsednictva o předsedu ZKSH Petra Nováka a zástupce 
 ČSH Jana Bělku 
 J. Dořičák nechal hlasovat o složení pracovního předsednictva  - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 
 Řízením konference byl exekutivou pověřen Petr Novák 
 Provedením zápisu z  konference byla exekutivou pověřena Petra Hurtíková 
 
 3) Původní program byl poněkud pozměněn – seznámení se změnami a následné schválení nového  
 programu včetně jeho úprav provedl P. Novák   
 Program byl doplněn a schválen bez připomínek    - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 
 4) Návrhy na složení mandátové, volební a návrhové komise přednesl P. Novák 
 - mandátová (P. Hurtíková, K. Popelka, A. Kolařík)    - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 - volební (D. Jiráková, V. Zachara, Z. Cileček)     - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 - návrhová (J. Dořičák, P. Videcký, T. Kučerka)     - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 
 5) Zprávu mandátové komise přednesla její předsedkyně P. Hurtíková 
 - z pozvaných16-ti zástupců klubů bylo přítomno 13 delegátů s hlasem rozhodujícím, tj. účast 81,25 % 
 - konference je usnášeníschopná 
 - svou nepřítomnost omluvily kluby TJ Handball Valašské Meziříčí a HC Junior Zlín 
 - vůbec nereagoval a neomluvil se klub Holiday cup, z.s. 
 - přítomna nadpoloviční většina pozvaných delegátů – konference byla usnášení schopná 
 - pro hlasování a schvalování materiálů se závěry konference byl potřebný souhlas nadpoloviční  
   většiny přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím, tj. 7 hlasů 
 - přítomni 2 delegáti s hlasem poradním  
 - přítomní hosté - 3 z klubů ZKSH a 1 zástupce ČSH (Jan Bělka) 
 
 6) Schvalování jednacího řádu provedl P. Novák 
    - jednací řád byl schválen bez připomínek   - souhlasilo 13, tj. 100 % 
  
 Schvalování volebního řádu provedl P. Novák 
    - volební řád byl schválen bez připomínek   - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 
 7) Zprávu o činnosti ZKSH za volební období přednesl předseda ZKSH P. Novák 
 - zpráva se bude týkat volebního období leden 2016 až prosinec 2019 
 - jednání krajské exekutivy probíhala 1x měsíčně po dobu 10 měsíců/rok (červenec a srpen volno), od  
   roku 2017 1x měsíčně po dobu 11 měsíců/rok (srpen volno) 
 - exekutivu tvořilo 6 členů + předseda, všichni s bydlištěm z různých míst zlínského kraje, proto nemá
   exekutiva stálé jednací místo. Exekutiva se scházela na pomyslném středu mezi bydlišti všech členů  
   – v salonku restaurace Sirákov 
 - za hodnocené volební období se v exekutivě vystřídalo 10 členů vč. předsedy. Volební období končí  
   exekutiva ve složení předseda P. Novák, členové J. Dořičák, P. Videcký, K. Oškera, T. Kučerka, D.  
   Divoka a P. Hurtíková 
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 - jednotlivé oblasti činnosti práce exekutivy nebudu příliš „pitvat“, protože se k nim vrátí ve svých 
   vystoupeních předsedové jednotlivých komisí 
 - trápí nás velké množství změn již zveřejněných a připomínkovaných hracích termínů a z toho  
   pramenící problémy s nasazováním rozhodčích 
 - ZKSH vznikl rozdělením původního Středomoravského krajského svazu na Olomoucký krajský svaz  
   házené a Zlínský krajský svaz házené v únoru 2012. 
   V době vzniku ZKSH působilo v našem KS kromě žákovských družstev ještě 6 a později 7 celků  
   mužů a řídili jsme krajskou soutěž této kategorie. Dospělých družstev postupně ubývalo až na  
   současný počet 3 družstev. Pro nízký počet družstev nemáme soutěž této kategorie a tyto tři  
   družstva hrají společnou soutěž MSKSH (Holešov B, Val. Meziříčí) a JmKSH (Uherské Hradiště). 
 - soutěž žen, dorostenek a dorostenců jsme doposud neřídili 
 - každoročně měnící se počty družstev přihlášených do kategorií mladšího nebo staršího žactva nás  
   vedly k různým opatřením, aby soutěže byly smysluplné. 
   Z důvodu menšího počtu družstev, hrály starší žačky několik sezón společnou soutěž s OLKSH,  
   v pořadatelství se oba svazy střídaly. Od právě probíhající sezóny byla tato spolupráce ukončena,  
   protože OLKSH se na podobné spolupráci, napříč všemi kategoriemi, domluvil s MSKSH. Náhradou  
   jsme se chtěli na společné soutěži domluvit s JmKSH. K dohodě zatím nedošlo. 
 - mladší žactvo naopak přihlašuje podstatně více družstev, které dělíme do dvou skupin (lepší/horší,  
   nebo I./II.) s možností přestupu v jarní části soutěže do jiné skupiny, jaro je pro tuto kategorii novou  
   soutěží. Po letošních špatných zkušenostech s možností klubů vybrat si skupinu, bude družstva do  
   skupin rozdělovat SK ZKSH, protože letos je velký rozdíl v počtech družstev v obou skupinách. 
 - Školní ligy fungovaly a fungují jen v některých oblastech (Vsetínsko, Bystřice p/H, Zubří). 
   Přímo na zlínsku delší dobu žádná školní liga nebyla, ale nastal obrat k lepšímu. V listopadu 2019  
   proběhlo 1. kolo této soutěže za účasti 4 družstev mladší kategorie a 4 družstev starší kategorie,  
   v lednu bylo 2. kolo a soutěž má vypsané další turnaje na březen a květen 2020. 
 - velmi malý, možná že se dá říct až nulový, je zájem našich klubů o HD. Občas se najde  
   klub-pořadatel, který zorganizuje kvalifikační kolo, ale není to pravidelné. O start v dalších kolech se  
   nikdo nazajímá. Tady čeká KM velký kus práce. 
   Od toho ročníku této soutěže jsme změnili spolupořadatele – místo JmKSH, kde Ivančice  
   v děvčatech a Telnice v chlapcích byly ochotni za nás občas převzít pořadatelství kvalifikačních  
   turnajů. Teď jsme ve dvojici s MSKSH a zatím nevíme, jak se budou na náš „zájem“ o tuto soutěž  
   tvářit. 
 - tradiční je náš Festival v miniházené, kterého se každý rok zúčastní okolo třiceti družstev ve dvou  
   věkových kategorií. Jediný problém je opět tradiční – pořadatel. Turnaj je v plné finanční režii našeho  
   KS a po pořadateli chceme jen zajištění pořadatelů a i to je problém. 
   Zatím byly 2 ročníky ve Zlíně a 5 v Zubří. 
 - podporujeme krajský výběr starších žáků a žákyň a vysíláme je na každou akci nebo soutěž, kterou  
   organizuje ČSH. Když to není přímo LODM, na které není občas házená zastoupena, tak vysíláme  
   obě družstva na náhradní turnaje. 
 - ve vzdělávacích programech jsme se rozhodli, že budeme každoročně střídat školení rozhodčích a  
   trenérů. Trenéři byli 2x, rozhodčí 1x. Letos byla řada na rozhodčích, ale nesešel se požadovaný  
   počet zájemců, abychom dosáhli na svazovou dotaci a školení v lednovém termínu bylo zrušeno.  
   Bude jen na nové KR, kdy vypíše ještě letos nový termín. 
 - finančně zajišťujeme ve spolupráci s AŠSK každoroční turnaj v žactva tzv. Školský pohár (dříve  
   Novinářský kalamář). Bystřici p/H patří dík za organizační zajištění turnaje, v naší režii jsou rozhodčí  
   a nájem haly. Ceny zajišťuje okresní organizace AŠSK.  
   Letos se bude konat 3. ročník. 
 - velmi úspěšnou kategorií z pohledu výsledků je ŽL staršího žactva, kterou organizuje ČSH. 
   Zlínská děvčata a chlapci ze Zubří se pravidelně umísťují na čelních místech tabulky a nejednou tuto  
   soutěž vyhrály. Této celostátní soutěže, nad rámec svých krajských soutěží, se také zúčastňují  
   děvčata Otrokovic, Kunovic, Holešova, chlapci Zlína, UH. 



 

 
ZLÍNSKÝ KRAJSKÝ SVAZ HÁZENÉ, U Zimního stadionu 4286, 760 01 Zlín | www.zksh.chf.cz | zlinsky-ksh@seznam.cz 

 

 - své soutěže má i minižactvo, které řídí naše KM. Hraje se turnajovým způsobem, ve dvou  
   kategoriích a účastní se jich přes 30 družstev. Za tyto turnaje jsou pořadatelé dotováni z našeho KS  
   po splnění dvou podmínek – zveřejnění krátké hodnotící zprávy a několika fotografií. 
 
   Zpráva o činnosti exekutivy ZKSH za uplynulé volební období 2016 – 2019 byla schválena bez  
   připomínek - souhlasilo 13, tj. 100 % 
  
 8) Zprávu SK přednesl její předseda K.Oškera 
 - v průběhu volebního období řídil ZKSH pět soutěží a to mezikrajskou soutěž mužů a starších žaček  
   spolu s Olomouckým svazem, starší žáky, společnou soutěže pro chlapce i děvčata - mladší žactvo I  
   a II a minižactvo.  
   Družstev mužů postupně ubývalo až na současný počet tří celků. Na vlastní žádost těchto družstev  
   jsme jim v posledních sezónách umožnili startovat v soutěžích jiných krajů – MSKSH (Holešov B a  
   Val. Meziříčí) a JmKSH (UH).  
 - počet přihlášených družstev do soutěží ZKSH se mění každý rok, ale průměrně odehrajeme ve  
   všech žákovských kategoriích kolem 350 utkání za sezónu 
 - v mladším žactvu nevyhodnocujeme tabulkové pořadí, ale všichni hráči/hráčky dostanou za účast  
   v soutěži medaili 
 - ve starším žactvu odměňujeme podle umístění první tři družstva chlapců i děvčat medailí a pohárem  
 - převážná část oddílů se potýká s halami, poněvadž nejsou vlastníky a jsou dáni na milost majitelům  
   a jejich komerčním zájmům. Domluvené hrací termíny se často mění, vzniká velký problém s  
   nasazováním rozhodčích na zápasy hrané ve všední den. 
 - před každou sezónou vydává náš KS Rozpis krajských soutěží, kde je v základní a stručné míře,  
   kromě adresáře klubových organizačních pracovníků, kontaktů na naše krajské rozhodčí a  
   základního rozlosování, ještě minimum z legislativy. Naše každoroční zkušenost je ovšem taková, že  
   předsezonnímu prostudování tohoto legislativního minima se věnuje jen minimální počet klubů a  
   potom vznikají nejasnosti okolo poplatků za změny termínů MU, při platbě převodním příkazem  
   neúplné zadávání potřebných údajů nutných pro případné dohledání platby, evidence přímých ČK  
   atd. To je potřeba zlepšit. 
 - některý rok byly stížnosti rozhodčích na chování trenérů a přítomných diváků-rodičů hráčů/hráček.  
   Tato oblast je jak na houpačce – jeden rok téměř bez připomínek, v další sezóně se nedá domluvit  
   s rodiči ani s trenéry. U trenérů občas chybí citlivé posouzení sportovní výkonnosti jeho svěřence a u  
   rodičů je to až bezohlednost k mladým začínajícím rozhodčím. 
   Pokud má někdo z rodičů potřebu se podobným způsobem vybít, má možnost – trenérů a  
   rozhodčích je stále nedostatek 
 - několik sportovních sezón „vyhrožuje“ ČSH pokutami za neuvádění fotografií hráčů a hráček  
   v H-netu pro případ konfrontace hráče/funkcionáře. Tento systém poněkud zlobil a fotografie se  
   nepochopitelně ztrácely, proto zatím nebyla žádná sankce ze strany ČSH ani KS uplatněna. Ale na  
   to nejde spoléhat a fotografie tam musí být. 
 - podobný případ jsou elektronické zápisy o utkání - před několika sezónami tuto novinku zavedl ČSH  
   nejprve jako povinou v nejvyšších soutěžích mužů i žen a postupně tlačil na družstva i v nižších  
   soutěžích. Trvalo několik sezón něž tomu družstva uvěřila a výsledkem je dnes podstatně vyšší  
   grafická úroveň zápisů třeba i z těch nejnižších soutěží.  
   Zápisy jsou hlavně čitelnější pro řídícího soutěží, který každý zápis kontroluje s ohledem na jeho 
   správnost vyplnění, plnění licenční politiky klubů, záznamy trestů atd.. Ale hlavně je čitelnější pro  
   klubové redaktory, kteří zadávají výsledky utkání do H-netu a někdy byl opravdu problém kvůli  
   rukopisu autora zápisu dohledat to správné jméno. Takže za zápisy pochvala. 
 
 9) Zprávu KM přednesl za jejího nepřítomného předsedu D. Divoku člen KM M. Janošek 
 - Kempy házenkářských nadějí 
   Pod vedením trenérů Hanky Kolářové a Josefa Mazače se vybrání jedinci každoročně na  přelomu  
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   února zůčastňují pravidelných KHN v Nymburce. Těmto kempům předchází nominační setkání hráčů  
   a hráček na základě výběrů v klubech a jejich příprava na další navazující projekty 
 - Turnaj krajů 
   V loňském roce se v Ostravě (děvčata) a Polance nad Odrou (chlapci) oba naše krajské výběry  
   zůčastnili Turnaje krajů, nového projektu ČSH, který bude pořádán v letech mezi olympiádami dětí a  
   mláděže a v letech, kdy nebude házená na LODM zařazena. Letos budou mít děvčata tento turnaj  
   v Plzni a chlapci v Brně a oba naše kolektivy jsou už přihlášeny. 
  - Školní liga miniházené 
   Projekt školní ligy miniházené funguje v Zubří, v Bystřici p/H, ve Vsetíně už několik let a konečně se  
   taky rozjel „nultým“ ročníkem na Zlínsku. Koncem roku 2019 zde proběhlo zahajovací kolo a už jsou  
   vypsány termíny na další 3 kola. 
 - Školský pohár (Novinářský kalamář) 
   Nedaří se organizovat krajská kola tohoto projektu. Výjimkou je spolupráce našeho KS s 
   kroměřížskou okresní organizací AŠSK a házenkářským klubem v Bystřici p/H, kdy budeme letos 
   v únoru spolupořadateli 3. ročníku této soutěže škol. Ceny zajišťuje AŠSK, pronájem haly a rozhodčí  
   hradí ZKSH, pořadatelskou organizaci má na starosti házenkářský klub HK Bystřice p/H. Tady patří  
   poděkování M. Liškovi, který byl za všemi třemi ročníky. 
 - Miniházená 
   Nedílnou součástí mládežnické házené jsou ti nejmladší, kteří mají svou soutěž rozdělenu do dvou  
   kategorií – podzimní části soutěže hrají formou 4+1 a v jarních utkáních, z důvodu očekávaného  
   přechodu do starší kategorie, přechází utkání na 6+1. 
   Tato soutěž bývá na konci sezóny zakončena pravidelným letním turnajem pro 4+1 a 6+1 – 
   Festivalem miniházené. Akce je jednodenní a je v plné finanční režii ZKSH. Po pořadatelích  
   chceme jen organizační zajištění celé akce. Účast bývá kolem 30 družstev a tady začínají problémy  
   většiny případných zájemců o pořadatelství – nedostatek hracího prostoru. Pro případ špatného  
   počasí musí být zajištěny hrací plochy i pro „mokrou“ variantu a v jedné hale se neodehrají utkání  
   30-ti družstev během jednoho dne. Letos na přelomu května a června budeme pořádat už 8. ročník. 
   Pořadateli zatím byly jen dva kluby – HC Zubří 5x, HC Zlín 1x a Holiday cup, z.s. 1x. 
  
10) Zprávu KR přednesl její předseda T. Kučerka 
 - po celé volební období nepracovala KR ve stejném složení – předseda komise T. Kučerka, 
   obsazovací referent V. Koleček 
 - počet rozhodčích se mění v každé sezóně - přihlášených pro aktuální sezónu je větší počet, který  
   však v průběhu sezóny klesá (začínající mladí rozhodčí mívají o této činnosti „velké oči“, nebo jim to  
   zprotiví svými nevhodnými poznámkami trenéři ze střídaček a rodiče z tribun) 
 - v současné době máme pro tuto sezónu 26 rozhodčích 
 - v rámci licenčních seminářů došlo ke zvýšení licencí u některých rozhodčích na B  
 - každoročně narůstá počet odpozorovaných utkání – letos je to 19 MU, z toho 17 MU řízených  
   mladými rozhodčími 
 - mladí rozhodčí se účastní projektů pro rozvoj mladých rozhodčích v rámci turnajů – každoročně  
   Praga HC, Stupava a další 
 - školení rozhodčích otevíráme i trenérům (stejný výklad pravidel) - účast trenérů velmi malá, při  
   posledním školení to byli pouze dva trenéři z Holešova 
 - na leden 2020 připravované školení rozhodčích D a C bylo pro malý zájem zrušeno, i když  
   předběžný zájem byl velký (ze zlínského kraje nakonec jen jeden zájemce) 
  - nový termín tohoto školení by měl být na konci právě probíhající sezóny nebo před zahájením 
    sezóny nové  
 - velký počet omluv již delegovaných rozhodčích na rozepsané termíny MU (mnoho našich rozhodčích  
   působí i pod ČSH a dochází ke kolizi termínů, protože utkání řízená ČSH mají přednost), proto  
   nedochází k rotaci rozhodčích tak, jak bychom si přáli 
 - neoficiální stížnosti rozhodčích na chování diváků-rodičů  
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 - naši rozhodčí se pravidelně zúčastňují Projektů mladých rozhodčích  - Praga HC, Playminihandball  
   Stupava a dalších 
 - jednáme s ČSH, aby při otevřených školeních rozhodčích i pro trenéry, mohli trenéři získat za účast  
   alespoň jeden kredit  
 - školení rozhodčích bychom chtěli pořádat pravidelně a v pravidelném termínu 
 
11) Zprávu DK přednesl její předseda P. Novák 
 - komise pracovala v uvedeném období vždy ve tříčlenném složení: 
  - P. Novák – předseda (po celé volební období) 
  - K. Oškera – předseda STK (po celé volební období) 
  - P. Videcký, M. Krupa, T. Kučerka – předsedové KR (člen DK byl ten předseda KR, který byl 
        zrovna ve funkci) 
 - scházeli jsme se ve Zlíně na SH podle potřeby, podle závažnosti přestupků 
 - v drtivé většině jsme postihy řešili po telefonu. 
 - počet trestů a finančních postihů má v průběhu celého volebního období sestupnou tendenci 
  - zrušili jsme soupisky a z toho vyplývající povinná procentuální účast hráčů na MU 
  - postihujeme jen dodržování licenční politiky, IS u hráčů i funkcionářů, včasné zadávání výsledků  
    MU do H-netu, tresty vyznačené do zápisu rozhodčími, případně nevhodné chování diváků a 
    trenérů a toho vyplývající výkon pořadatelské služby 
  - využíváním elektronických zápisů se podstatně zlepšila grafická úroveň zápisů a hlavně jejich 
    čitelnost pro klubové redaktory při zadávání výsledků do H-netu 
  - všeobecně je největším problémem platební morálka – platby se musí urgovat, bývají špatně 
    vyznačené platební symboly, přes které lze platbu dohledat, i když byla třeba účetním systémem  
    Xaverius přiřazena do jiného kraje, nejsou zasílány doklady o platbě 
    
 SEZÓNA 2015/2016 – 2016/2017 (jaro/podzim 2016) 
 - vystaveno 33 rozhodnutí a z toho 25 s pokutou 
 - celkem za 14.400,- Kč 
 - nejvíc licenční politika (15x) 
 - 2x zastavená činnost trenéra (1x s podmínkou + 1x 3 měsíce stop) 
 - 4x odstoupení družstva 
 - 3x postih rozhodčích na podnět předsedy KR ZKSH 
 - poprvé 2x přímá ČR hráče (automaticky stop na 1 UT) 
 - 3x pozdě do Hnetu 
 - 2x trenér bez IS (chybělo jen u trenérů - zarážející) 
 - rozmnožilo se nedodržování licenční politiky 
 - nedodržování % účasti na MU u hráčů ze soupisky 
 - zápisy psány ne vzestupně (32 UT, takový počet ještě nebyl) 
 - snížilo se pozdní zadávání výsledků do H-Netu 
 - stále se objevují stížnosti na chování trenérů a hlavně rodičů vůči mladým rozhodčím 
 
 SEZÓNA 2016/2017 – 2017/2018 (jaro/podzim 2017) 
 - začali jsme tolerovat různé přestupky s ohledem na časové možnosti a dobrovolnost klubových 
   funkcionářů a také z důvodu nezneužívání určité tolerance z naší strany.  
   Jedná se o pozdní zadávání výsledků do HN, o číselnou posloupnost hráčů nebo hráček na  
   zápisech z utkání, povinné fotografie hráčů a hráček v HN kvůli případné konfrontaci. 
 - co narostlo, jsou přímé ČK o jejichž evidenci se stará klub i včetně případného zastavení činnosti na 
   odpovídající počet MU. 
 - kluby, které před soutěží požádaly o výjimku v dodržování licenční politiky z důvodu nedostatku 
   trenérů a tím nemožnosti obsazení trenérem s licencí všechna svá družstva, výjimku dostaly, ale s  
   podmínkou absolvování školení trenérů. Školení proběhlo, pořádal náš krajský svaz. 
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   Ne všechna družstva, která žádala o výjimku v licenční politice, této možnosti využila. Výsledkem  
   byly finanční postihy za nedodržení licenční politiky i se zpětnou platností. 
 - ubylo stížností rozhodčích na chování trenérů a hlavně rodičů - nevhodné chování, které by rozhodčí  
   řešili zápisem do zprávy rozhodčích na zadní straně zápisu o utkání 
 - přestal být problém s vyznačením IS. Zřejmě se kluby naučily využívat časové tolerance pro 
   vyznačení IS, kterou nastavil ČSH 
 - co se nezlepšilo, je i při tom minimu vystavených pokut, platební morálka (dodržování splatnosti  
   pokuty, zasílání dokladů o platbě) 
 - vystaveno 25 rozhodnutí a z toho 14 s pokutou 
 - celkem za 10.100,- Kč 
 - licenční politika díky schválené výjimce – pokles na 7 postihů 
 - 2x rozhodčí za nedostavení se k MU bez omluvy 
 - 3x přímá ČR hráče, ale jen po jednom případě – bez trestu 
 - 3x pozdě do Hnetu 
 - 2x hráč bez IS, trenéři ok 
 
 SEZÓNA 2017/2018 – 2018/2019 (jaro/podzim 2018) 
 - začala se lepšit „grafická“ úroveň zápisů – stále více je využívána možnost psaní zápisů přes H-Net  
   a dodržování posloupnosti číselné řady u hráčů/hráček.  
   Až na výjimky je nedodržení číselné řady způsobeno dodatečným dopisováním hráče/hráčky – je to  
   vždy zdůvodněno rozhodčími na zadní straně zápisů. 
   Tato dvě porušení legislativy pro jejich malý výskyt tolerujeme a vůbec nepostihujeme, i když nám to  
   DŘ ČSH umožňuje. 
 - co opět narostlo, jsou přímé ČK, které si sleduje každý klub. 
   Žádné upozornění na jejich počet z DK nedostanete. DK si „inventuru“ ČK vede pro sebe a pokud je  
   hráč uveden v zápise o utkání, následuje trest. 
 - opět se začalo navyšovat nedodržování licenční politiky. Zorganizovali jsme druhé školení trenérů  
   licence C, přednostně pro domácí trenéry. Řada zlínských zájemců nakonec svou účast vzdala,  
   dotace jsme nedostali a ještě jsme vyškolili cizí trenéry. 
 - narostlo nedostavení se rozhodčích k MU – jaro 2018 5x bez omluvy, na podzim 2018 byly neúčasti  
   rozhodčích avizovány dopředu a řešeny náhradní delegací, jaro 2019 2x. 
 - nebyl problém s IS 
 - přetrvává špatná platební morálka 
 - vystaveno 10 rozhodnutí a z toho 4 s pokutou 
 - celkem za 2.500,- Kč 
 - licenční politika opět nárust (18 porušení) 
 - 7x rozhodčí za nedostavení se k MU bez omluvy 
 - 5x přímá ČR hráče, ale jen po jednom případě – bez trestu 
 - 3x pozdě do Hnetu 
 
 SEZÓNA jaro 2018/2019 – podzim 2019/2020 
 - pokračuje stále častější využívání PC na psaní zápisů o utkání, lepší grafika, lepší čtení, možnost  
   opravy chyb = méně škrtů 
 - pokles ČK – pouze 2x 
 - licenční politika dělá problém už jen Lesaně. Pokud se tak občas stane i u jiného družstva, vždy se  
   hříšník vejde do povolené tolerance 2 UT bezplatně. 
 - finanční postih klubů, hráčů nebo funkcionářů v tomto období nulový 
 - po skončení sezóny bude zřejmě zpoplatněno jen nedodržení licenční politiky, ostatní přestupky  
   zatím bez pokut 
 - ČK minimum 
 - poprvé se objevila připomínka rozhodčích k lékařským prohlídkám – špatné razítko. Kontrolujte od  
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   koho mají hráči/hráčky na lékařské prohlídce razítko, s jakou odborností, jestli je podpis lékaře   
 - vystaveno 5 rozhodnutí 
 - celkem za 1.000,- Kč 
 - licenční politika opět nárust (20 porušení) 
 - 7x rozhodčí za nedostavení se k MU bez omluvy 
 - 5x přímá ČK hráče, ale jen po jednom případě – bez trestu 
 - 3x pozdě do Hnetu 
 
12) Kontrolu plnění usnesení z poslední konference ZKSH v roce 2019 provedl T. Kučerka 
 Usnesení poslední konference ZKSH v roce 2016 obsahovalo 6 bodů úkolů pro exekutivu ZKSH. 
 Všechny body byly splněny. 
 
13) Hospodaření v roce 2019 a návrh rozpočtu ZKSH na rok 2020 přednesl P. Videcký 
 - na rok 2019 byl konferencí odsouhlasen vyrovnaný rozpočet ve výši 242.000,- Kč 
 - k 1.1.2020 skončilo hospodaření ve ztrátě cca 4.300,- Kč (v příjmové části cca 17.700,- Kč, ve  
   výdajové části cca 22.000,- Kč) 
   Tyto částky se budou ale ještě upřesňovat, protože nejsou ještě zaúčtovány všechny doklady 
 - na překročení ve výdajové části se nejvíce „podílela“ neplánovaná účast našich krajských výběrů  
   chlapců a děvčat na turnaji krajů v Ostravě, který byl součástí doprovodného programu utkání  
   mužské reprezentace 
 - na nesplnění příjmů v příjmové části se nejvíc „podílelo“ zrušení plánovaného školení rozhodčích a  
   přesunutí na jiný termín 
 - ZKSH finančně zabezpečuje činnost krajských výběrů starších žáků a žaček (odměny trenérům,  
   materiální zabezpečení, doprava, pronájmy), hradí odměny trenérům a dopravu účastníkům Kempů  
   házenkářských nadějí v Nymburce, vyplácí odměny pořadatelským klubům soutěžních turnajů mini,  
   hradí veškeré náklady spojené s každoročním pořádáním Festivalu miniházené (7 ročníků), hradí  
   pronájem a rozhodčí na společné akci s AŠSK – okresní kolo Školského poháru (letos 3. ročník) 
 
   Zpráva o hospodaření v roce 2019 byla schválena bez připomínek  - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 
14) Návrh rozpočtu  ZKSH na rok 2020 předložil P. Videcký 
 - návrh rozpočtu byl předložen ve dvou variantách: 
  a) jako vyrovnaný rozpočet bez předpokládaných nákladů na nově zřizovanou funkci krajského  
      manažera a krajského trenéra 
  b) jako vysoce schodkový rozpočet se zahrnutými předpokládanými náklady na činnost obou  
      nově zřizovaných funkcí 
 
   Konference odhlasovala variantu a) - návrh vyrovnaného rozpočtu  - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 
15) Diskuse 
 M. Buday - kritika pracovních smluv pro krajského manažera a trenéra (umožnění vedlejšího  
   zaměstnání na částečný úvazek, umožnění trénování v klubu atd.) 
  odp. J. Bělka - podporuje úpravy těchto smluv (pokud bude krajský trenér zvládat svou činnost  
     pro ČSH a KS, nevidí problém v jeho další činnosti, bude informovat na nejbližším  
     jednání exekutivy ČSH) 
  
 J. Prokop - zastaralý informační systém ČSH, špatně zvolený předvánoční termín konference ČSH,  
             špatná komunikace s ČSH (nechodí odpovědi na dotazy a připomínky) 
  odp. J. Bělka - souhlasí s těmito připomínkami a bude je tlumočit na exekutivě ČSH 
             - od srpna 2020 zkušební provoz nového informačního systému 
             - od září 2020 zprovoznění nového informačního systému 
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 Z. Cileček - lékařské prohlídky jsou přežitek, jiné sporty je nemají, za zdraví dětí zodpovídají rodiče 
            - RP ve stávající podobě jsou naprosto nevhodné a nepřehledné, společně s lékařskými  
   prohlídkami zdržují rozhodčí kontrolou před MU    
            - rozšíření kategorie staršího dorostu o jeden rok 
  odp. J. Bělka - podporuje tyto připomínky a přednese je na exekutivě ČSH 
  
 M. Buday - chybí zpětná vazba, hodnocení činnosti a výsledků systému RHC 
  odp. J. Bělka - není zastáncem rušení RHC (3 zastánci pokračování RHC byli přehlasováni) 
 
 J. Mazač - na nárust počtu dětí (zvýšení členské základny) nejsou trenéři 
  odp. J. Bělka + 2 byli proti zavádění nového systému krajských manažerů a trenérů 
  
 P. Videcký - přepracovat dotační systém ČSH na školení trenérů i rozhodčích - snížit počet účastníků,  
     na který se vztahuje možnost získání dotace nebo dotovat každý počet účastníků  
     školení, ale poměrnou částkou 
   - kritika funkčnosti účetního programu Xaverius 
   - jak je možné, že se cestovné účastníků na akcích ČSH sráží z peněz KS 
  odp. J. Bělka - nezná odpověď, přednese na jednání exekutivy ČSH 
  
 M. Buday - kdy se bude řešit úprava smlouvy krajského manažera 
           - zlepšit propagaci mládežnické házené (ŽL, HD) 
  odp. J. Bělka - návrh na úpravy smluv přednese na exekutivě ČSH 3. března a propagaci  
     mládežnické házené má řešit člen exekutivy ČSH P. Bochnia 
 
 P. Slunečko - kritika kreditního systému školení trenérů, pracovně vytížení trenéři nestíhají nasbírat  
       během 4 let potřebný počet bodů 
 
 J. Bělka - jeho nabídka na pomoc při řešení jakýchkoliv problémů při fungování KS nebo i klubů 
 
16) Představení kandidáta na předsedu ZKSH provedla předsedkyně volební komise D. Jiráková 
 - Petr NOVÁK, člen HC Zlín, navrhuje HC Zubří a TJ FS Napajedla, stávající předseda ZKSH 
 
17) Představení kandidátů do exekutivy ZKSH provedla předsedkyně volební komise D. Jiráková 
 - Jaroslav DOŘIČÁk, člen HC Zubří, navrhuje HC Zubří, stávající místopředseda ZKSH 
 - Petr VIDECKÝ, člen TJ FS Napajedla, navrhuje TJ FS Napajedla, stávající člen exekutivy ZKSH 
 - Tomáš KUČERKA, člen TJ Rožnov p/R, navrhuje TJ Rožnov p/R, stávající člen exekutivy ZKSH 
 - David DIVOKA, člen Holiday cup, z.s. navrhuje HC Junior Zlín a TJ FS Napajedla, stávající člen 
   exekutivy ZKSH 
 - Karel POPELKA, člen HC Zlín, navrhuje HC Zlín, TJ Rožnov p/R a HK Bystřice p/H, nový kandidát 
 - Milan BUDAY, člen HC Zlín, navrhuje HC Zlín, nový kandidát 
 - Josef MAZAČ, člen HC Zubří, navrhuje HC Zubří, nový kandidát 
 - Josef MALINA, člen HC Zubří, navrhuje HC Zubří, nový kandidát 
 
18) Volba předsedy – 1 kandidát 
 - předsedkyně volební komise seznámila přítomné s průběhem voleb, s povolenou úpravou volebních  
   lístků, připomněla volební řád 
 
19) Volba členů exekutivy – 8 kandidátů 
 - předsedkyně volební komise seznámila přítomné s průběhem voleb, s povolenou úpravou volebních  
   lístků, připomněla volební řád 
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20) Zprávu o volbách do orgánů ZKSH přednesla předsedkyně volební komise D. Jiráková  
 - volba předsedy ZKSH tajnou volbou 
 - oprávněno volit 13 delegátů dle prezenční listiny 
 - kvorum pro zvolení 7 hlasů 
 - všechny volební lístky byly platné 
 - hlasovalo pro navrhovaného kandidáta 13 delegátů 
 - Petr Novák byl jednohlasně zvolen předsedou ZKSH na další volební období 2020/2023 
 
 - volba členů exekutivy ZKSH tajnou volbou 
 - oprávněno volit 13 delegátů dle prezenční listiny 
 - kvorum pro zvolení 7 hlasů 
 - všechny volební lístky byly platné 
 - hlasovalo pro navrhovaného kandidáta: 
  - Milan Buday    2 hlasy 
  - Karel Popelka   7 hlasů 
  - David Divoka   5 hlasů 
  - Petr Videcký  12 hlasů 
  - Jaroslav Dořičák   8 hlasů 
  - Josef Mazač  10 hlasů 
  - Josef Malina    8 hlasů 
  - Tomáš Kučerka 11 hlasů 
 
 - za členy exekutivy ZKSH byli zvoleni kandidáti: 
  - Petr Videcký 12 hlasů 
  - Tomáš Kučerka 11 hlasů 
  - Josef Mazač 10 hlasů 
  - Jaroslav Dořičák   8 hlasů 
  - Josef Malina   8 hlasů 
  - Karel Popelka   7 hlasů 
 
21) Volba zástupce ZKSH v Radě ČSH  
 - navrhovaný kandidát – Jaroslav Dořičák (HC Zubří) 
 - volbu řídila předsedkyně volební komise D. Jiráková 
 - veřejné hlasování 
 - oprávněno volit 13 delegátů dle prezenční listiny 
 - kvorum pro zvolení 7 hlasů 
 - hlasovalo všech 13 oprávněných voličů – 13x pro 
 - Jaroslav Dořičák byl jednohlasně zvolen zástupcem ZKSH v Radě ČSH 
 
22) Zprávu návrhové komise a návrh usnesení přednesl její předseda T. Kučerka 
 - konference schvaluje (u všech materiálů 13x PRO, 100 %): 
  - 11 předložených materiálů (složení předsednictva, Program konference, Jednací a Volební řád  
     konference, složení Komise mandátové, volební a návrhové, Zprávu o činnosti exekutivy za  
     volební období, Zprávu o hospodaření za rok 2019, Návrh rozpočtu na rok 2020, Usnesení  
     konference 2020 
 - konference schvaluje výsledky voleb (viz protokol o volbě jako příloha č. 1 k tomuto zápisu): 
  - volbu předsedy ZKSH 
  - členů exekutivy ZKSH v počtu 6-ti členů 
  - zástupce ZKSH v Radě ČSH 
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 - konference bere na vědomí předložené zprávy: 
  - zprávu mandátové komise (pozváno 16 delegátů s hlasem rozhodujícím, přítomno 13 delegátů  
    s hlasem rozhodujícím, tj. účast 81,25 %) 
  - zprávy komisí sportovní, mládeže, rozhodčích, disciplinární 
  - zprávu o plnění usnesení konference 2019 
 - konference ukládá exekutivě ZKSH: 
  - 8 bodů úkolů s plněním březen 2020 
  
 Usnesení volební konference 2020 je součástí tohoto zápisu jako příloha č. 2 
 
23) Schválení návrhu Usnesení volební konference 2020 provedl P. Novák 
    - usnesení bylo schváleno bez připomínek   - souhlasilo 13, tj. 100 % 
 
24) Závěr řádné volební konference ZKSH provedl P. Novák 
 
 
 
 
 
PŘÍLOHY:  
č. 1 – Protokol o volbě předsedy ZKSH, členů exekutivy ZKSH, zástupce ZKSH v Radě ČSH 
č. 2 – Usnesení volební konference 2020 
 
 
 
 
 
Zapsala:   Petra Hurtíková, Petr Novák 
         
Kontrola: všichni členové stávající exekutivy 
 
 
 
 
 
Ve Vsetíně 19. února 2020 

 


